
Zapytania i interpelacje z sesji w dniu 20 czerwca 2024 r.
Radny Szymon Sekta w związku z ogromnym zagrożeniem powodziowym w sołectwie Kobielice zgłosił konieczność pilnego wykoszenia i
odmulenia rowów Rbf oraz Rbf 7 na całej długości
Radny Eugeniusz Waleczek wnioskował o wytyczenie i wyznaczenie przejścia dla pieszych przez ul. Wyzwolenia na ul. Mleczną w okolicy domu
o numerze 392
Radny Antonim Kuś wznowił złożoną już wcześniej interpelację w sprawie zainteresowania się budynkiem starej szkoły w Kobielicach
Radny Jacek Szymanowski zgłosił potrzebę utworzenia w czasie wakacji letnich i ferii zimowych klubu dziecięcego w celu zapewnienia opieki
młodszym dzieciom szkolnym z klas 1 do 4
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